
Jaarcongres 2007 
 
In 2007 werd het congres voor de vierde maal gehouden en het is inmiddels een begrip voor 
vrouwen in de pensioenwereld. Het jaarcongres is net zo opgezet als de 
kwartaalbijeenkomsten van de deelnetwerken van VIIP: pensioeninhoud en netwerken 
komen beide aan bod. 

Het centrale thema van het congres op 8 mei 2007 was ‘Goed pensioenfondsbestuur’. 
Diverse interessante sprekers gaven vanuit verschillende invalshoeken invulling aan dit 
onderwerp. Margreet de Nie, directeur van Shell Pensioenbureau Nederland en bestuurslid 
OPF, gaf een presentatie over de aanloop naar Pension Fund Governance. Daarna ging ze in 
op de richtlijnen en hoe Shell Pensioenfonds het traject heeft opgepakt.  
Roelie van Wijk, directeur Beleggingen bij TKP Pensioen, gaf vervolgens een presentatie over 
Fiduciair vermogensbeheer. Omdat de vermogensbeheermarkt steeds complexer wordt, 
komt er bij pensioenfondsbesturen steeds meer behoefte om het vermogen op een andere 
manier uit te besteden. De tendens is nu vooral zichtbaar bij middelgrote en grote fondsen 
maar de verwachting is dat ook kleine fondsen zullen kiezen voor fiduciair beheer. 

Toine van der Stee, directeur Blue Sky Group en bestuurslid OPF, ging in op het feit dat 
besturen steeds meer een vak wordt. Het slotbetoog van de middag was van Agnes 
Jongerius, voorzitter van de vakcentrale FNV. Zij pleitte voor het behoud van de uitvoering 
van de regelingen van pensioenfondsen in Nederland. Vooral het vermogensbeheer van de 
Nederlandse pensioenvermogens moeten blijvend in Nederland worden uitgevoerd. De 
vakcentrale wil de werkgelegenheid behouden. De suggesties voor de aanpak zijn onder 
andere het oprichten van een wetenschappelijk topinstituut, het verbeteren van het 
onderwijs in vermogensbeheer en samenwerking tussen banken, verzekeraars en 
pensioenfondsen. 
Na afloop was er een borrel en werd er uitgebreid gebruik gemaakt van de mogelijkheid tot 
netwerken, waarna er kon worden teruggekeken op een geslaagde bijeenkomst. 

 


